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MESTNA OBČINA NOVA GORICA 
URAD DIREKTORJA OBČINSKE UPRAVE 

Služba mestnega sveta 
 
Številka:  062-02-1/98-L/š  
Datum:   26. 6. 2002 
 
 
 

P O R O Č I L O 
 

o izvršenih sklepih 39. seje Mestnega sveta Mestne občine Nova Gorica, ki je bila   
5. junija 2002 

 
 
V uradne objave je bil posredovan naslednji akt: 
• Pravilnik o spremembah in dopolnitvah pravilnika o plačah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev ter 

nagradah zunanjih članov delovnih teles mestnega sveta in članov drugih občinskih organov. 
 
 
Izdani  so bili sklepi: 
• o imenovanju direktorja javnega zavoda  Goriški muzej Nova Gorica, 
• o podaji pozitivnega mnenja kandidatkama za imenovanje ravnateljice Osnovne šole Branik, 
• o soglasju z imenovanjem direktorja Javnega zavoda za šport Nova Gorica, 
• o imenovanju sveta Območne izpostave Javnega sklada Republike Slovenije za kulturne dejavnosti, 
• o potrditvi odgovora na pobudo za oceno ustavnosti in zakonitosti 10. člena odloka o nadomestilu za 

uporabo stavbnega zemljišča na območju Mestne občine Nova Gorica (Petrol d.d. in Meblo Holding Družba 
za upravljanje, razvoj in financiranje, d.o.o. Nova Gorica), 

• v zvezi z nadzorom koncesionarja distribucije zemeljskega plina, 
• o oddaji zemljišča parc. št. 723/2 k.o. Dornberk v dolgoročni najem Kulturno umetniškemu in športnemu 

društvu Paleštra za ureditev športnega igrišča v primeru, da krajevna skupnost z najemom soglaša oz. da ni 
pri tem drugih zadržkov; 
župan mora pogodbo predložiti mestnemu svetu v soglasje na prihodnji seji oz. na njej poročati o morebitnih 
ovirah za njeno sklenitev; 
za ta namen naj se v rebalansu proračuna zagotovijo sredstva v višini, ki zagotavljajo  normalno ureditev 
igrišča; 

• vodstvo Slovenskih železnic Ljubljana se pozove, da bolj tvorno sodeluje pri iskanju najboljše rešitve 
urejanja prehodov čez železniško progo za potrebe krajanov Prvačine; 
Ministra, g. Jakoba Presečnika se pozove, da prekliče odredbo ministrstva, št. 2002-2411-0011 z dne 7. 3. 
2002, zadnji odstavek o prepovedi uporabe cestnoželezniških prehodov na  progi Jesenice-Sežana, v km 98 
+ 168 in 100 + 485; 
Mestna občina Nova Gorica v pogajanjih ponudi tudi finančni del sodelovanja s Slovenskimi železnicami za 
ureditev potnega prehoda v Prvačini; 

• o prodaji zemljišča parc. št. 1107/21 k.o. Solkan, 
• o prodaji zemljišča parc. št. 1107/22 k.o. Solkan, 
• o podpori razvojnih programov na območju Trnovsko-Banjške planote, 
• o imenovanju projektnega sveta za pripravo in izvedbo “Razvojnega programa Trnovsko-Banjške planote”, 
• o odobritvi izplačila sredstev za pokrivanje izgube v mestnem potniškem prometu družbi Avrigo Družba za 

avtobusni promet d.d. Nova Gorica. 
 
 
Ge. Nadji Železnik, Agencija RAO, Ljubljana je bil v zvezi z obravnavo 5. točke dnevnega reda – zavzetje 
stališča do odlagališča nizko in srednje radioaktivnih odpadkov – posredovan sklep mestnega sveta, da Mestni 
svet Mestne občine Nova Gorica podaja negativno stališče do odlagališča nizko in srednje radioaktivnih 
odpadkov na območju Mestne občine Nova Gorica. 
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Županu mestne občine, Evropski hiši Nova Gorica in Komisiji za mednarodne odnose so bili v zvezi z 
obravnavo 6. točke dnevnega reda – zavzetje stališča v zvezi z organizacijo in financiranjem mednarodne 
konference “Realnosti in izzivi širitve EU” -  posredovani sklepi mestnega sveta: 
- mestni svet se strinja, da se organizira mednarodna konferenca “Realnosti in izzivi širitve EU”, ki bo od  1. 

do 3. oktobra 2002 v Novi Gorici in Gorici; 
- popravi se vsebina na strani 5, in sicer tako, da se namesto besedila “večerja v vinorodnem okolju” 

nadomesti z besedilom “večerja v dornberško-braniškem okolju”; 
- sredstva, ki jih namenja Mestna občina Nova Gorica, se bodo pridobila z rebalansom proračuna. 
 
Oddelku za okolje in prostor je bil v zvezi z obravnavo 7. točke dnevnega reda  – predlog odloka o spremembi 
odloka o splošnih prostorskih ureditvenih pogojih za posege v prostor v občini Nova Gorica in predlog sklepa o 
javni razgrnitvi osnutka spremembe splošnih prostorskih ureditvenih pogojev za posege v prostor v občini Nova  
Gorica – posredovan sklep mestnega sveta, da se  predlog odloka obravnava po dvofaznem postopku in se za 
prvo naslednjo sejo pripravi gradivo za drugo obravnavo. 
 
Avrigu, Družbi za avtobusni promet d.d. Nova Gorica je bil v zvezi z obravnavo 8. točke dnevnega reda – 
predlog sklepa o odobritvi izplačila sredstev za pokrivanje izgube v mestnem potniškem prometu družbi Avrigo 
Družba za avtobusni promet d.d. Nova Gorica – posredovan sklep mestnega sveta, da družba Avrigo pripravi za 
eno izmed naslednjih sej ukrepe, s katerimi bi izboljšali učinkovitost mestnega potniškega prometa. 
 
 
Pobude, predlogi in vprašanja svetnic ter svetnikov so bili posredovani: 
 
• županu mestne občine: 

- svetnika Otona Mozetiča – vprašanje, na kakšni osnovi je bilo dano pooblastilo za dajanje soglasij za 
uporabo Bevkovega trga družbi Mestne storitve in kakšno pravno vrednost lahko tako soglasje sploh 
ima; 

- svetnika Mirka Brulca (v imenu svetniške skupine ZLSD) – vprašanje,  kdaj bo sklican obljubljeni 
sestanek oz. kaj bo župan ukrenil, da se upravičene pritožbe krajanov Bukovice in dela Volčje Drage v 
zvezi z ukinitvijo trgovine, izboljšanjem prometne varnosti… pričnejo razreševati; 

 
• županu mestne občine in oddelku za finance: 

- svetnika Mirka Brulca (v imenu svetniške skupine ZLSD) – pobudo, da za izvenmestne krajevne 
skupnosti na podlagi zaključnega računa za leto 2001 pripravi naslednji izračun: koliko prihodkov so 
prinesle v proračun posamezne KS in  koliko odhodkov se je plasiralo v to KS. 

 
• Oddelku za infrastrukturo in gospodarske javne službe: 

- svetnice Darinke Kozinc – predlog, da se na Cankarjevi ulici pri dostopu preko ceste od stadiona do 
Glasbene šole Nova Gorica uredi prehod za pešce; 
vprašanje, če je bil most v Bazari, preko katerega vozi vlak, v zadnjem času kontroliran zaradi varnosti; 
predlog, da se na gradbiščih obesi napis, kjer bi se ljudem opravičili za zastoje, obenem pa bi se jim 
povedalo, kdaj bodo dela zaključena; 

- svetnika Otona Mozetiča – predloga, da se notranji pločnik ob Kidričevi ulici, tisti ob čebelnjaku proti 
sodišču, ki se prekine z Jelinčičevo ulico, čez Jelinčičevo poveže s prehodom za pešce; 
da se pločnik v desnem ovinku iz Ul. Gradnikove brigade na Rejčevo ulico (ob centralni lekarni) 
primerno in strokovno uredi; 

- svetnika Matjaža Kulota – pobudo, da se na vseh kontejnerskih mestih namestijo vse vrste 
kontejnerjev in poveča število praznjenj. 

 
• oddelku za finance: 

- svetnika Otona Mozetiča – (ponovno) vprašanja v zvezi s takso za obremenjevanje voda. 
 
• oddelku za gospodarstvo: 

- svetnice Darinke Kozinc – vprašanje, kdaj bo uresničen sklep mestnega sveta, da se v času pred 
poletjem na osnovnih šolah in v časopisih objavi oglas z opozorilom, naj ljudje pred odhodom na 
dopust, ustrezno poskrbijo za domače živali in naj jih ne prepuščajo cesti. 

 
• Nadzornemu odboru MONG: 

- svetnika Vojka Colje – vprašanji, ali je nadzorni odbor preveril  porabo takse za obremenjevanje voda 
za leto 2001 v višini 201 mio SIT, ki je bila pobrana od potrošnikov vode; 
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zakaj je bila ustanovljena družba Primorske ekološke naprave, ki posluje z izgubo oz. nima prihodkov 
iz naslova takse za obremenjevanje voda. 

 
• oddelku za družbene dejavnosti in Javnemu zavodu za šport Nova Gorica: 

- svetnice  Darinke Kozinc – predlog, da se naredi pregled igrišč v Mestni občini Nova Gorica, ki so na 
razpolago tudi mladostnikom. 

 
• Slovenskim železnicam d.d. Nova Gorica: 

- svetnice Darinke Kozinc – pobudo, da se uredi izjemno neurejeno okolje železniške postaje v Volčji 
Dragi, kjer polomljena zaščitna ograja predstavlja veliko potencialno nevarnost za ljudi in živali, ki se 
tam gibljejo. 

 
 
 
  SVETOVALEC ZA MS    
  Robert Cencič  
 
   
 
 
 
 
 
 
 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


